
Pan Karol Pilecki: 

    Interpelacje dotyczące ochrony zdrowia 

1) Zakup nieruchomości w gminie Wiżajny. W tej kadencji udało się 

Zarządowi Województwa odkupić tę nieruchomość od Wójta Gminy 

Wiżajny. Czy coś się z tym dzieje, czy znane są konkretne daty 

utworzenia oddziału zamiejscowego Szpitala Psychiatrycznego? 

Czy ten projekt jest aktualny? Czy planowane jest sfinansowanie 

go ze środków samorządu? 

2) Przebieg realizacji inwestycji w Szpitalu Wojewódzkim w 

Białymstoku. Czy prace remontowe przebiegają zgodnie z planem? 

Na kiedy planowane jest zakończenie inwestycji? 

3) Skargi na poziom żywienia w szpitalach wojewódzkich (dotyczy to 

przeważnie tych placówek, które zamawiają posiłki z zewnątrz). 

Czy dyrektorzy szpitali otrzymują takie skargi? Czy coś wiadomo 

na ten temat? Czy planowane są rozwiązania mające na celu 

poprawę jakości żywienia? 

4) Czy Zarząd rozważał połączenie stacji pogotowia ze szpitalami 

wojewódzkimi (chodzi głównie o mechanizm finansowy)? Czy nie 

przekładałoby się to na jakość usług medycznych? 

5) Jaki procent poradni w szpitalach wojewódzkich umożliwia 

rejestrację on-line w systemie e-zdrowie? Jakie są aktualne 

statystyki? Czy planowane są działania mające na celu 

usprawnienie przebiegu tej rejestracji? 

6) Czy możliwe jest włączenie prywatnych placówek do systemu e-

zdrowie? Jeżeli nie, to czy jest planowane umożliwienie takich 

działań? 

7) Interpelacja wspólna – z Radnymi: Panią D. Sapińską oraz Panem 

Ł. Siekierko: Jakie są plany Wojewódzkiej Stacji Pogotowia 

Ratunkowego w Łomży co do inwestycji w budowę swojej 

nieruchomości w Wysokiem Mazowieckiem? Czy tamtejsze 

Pogotowie prowadzi rozmowy ze starostwem odnośnie 

przekazania nieruchomości na potrzeby Woj. Stacji Pogotowia? 

 

 

Interpelacje dotyczące kultury 

 



1) Czy Zarząd Województwa planuje jakieś działania zmierzające do 

powołania Fundacji Sokrata Janowicza? 

2) Czy znana jest kwota wniosków złożonych w ramach  RPO na 

potrzeby remontu zabytków? Czy jest szansa na zwiększenie tych 

środków w przyszłości? 

3) Czy planowany jest remont obiektu Teatru Dramatycznego im. Al. 

Węgierki w Białymstoku? Czy prowadzone są rozmowy na 

szczeblu centralnym w tej sprawie? 

 

 

Interpelacje dotyczące infrastruktury 

 

1) Jak wyglądają plany połączenia PKS? Jak wyglądają koszty, które 

dotychczas ponieśliśmy? Czy przeprowadzono jakieś analizy? 

2) Na kiedy planowane jest zakończenie inwestycji dworca PKS? 

3) Jaki jest dokładny podział inwestycji kolejowych na źródła 

finansowania? Jakie linie kolejowe mają być zmodernizowane w 

ramach środków RPO oraz środków inwestycyjnych PKP PLK? 

Czy w ramach tych inwestycji planowana jest modernizacja torów 

do miejsc przeładunkowych przy granicy Państwa? Jeżeli tak, to do 

jakich? 

4) Z czego wynika plan remontu linii kolejowej E-52 (trasa Lewki – 

Hajnówka), jeżeli nie są wyremontowane tory na trasie Hajnówka – 

Siemianówka? 

5) Czy Zarząd orientuje się w planowanych połączeniach zastępczych 

z Warszawą? Czy były spotkania z przedstawicielami PKP PLK? 

6) Czy w ramach RPO planowany jest remont trasy zastępczej 

Śniadowo-Łomża? 

 


